
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ a MŠ Baška, p.o. ze dne 11.02.2025 

Přítomni 

Ing. Jan Richter – za zřizovatele 

Mgr. Jiří Kocich, MBA – on- line - za zřizovatele 

Mgr. Petr Piekarczyk – za pedagogické pracovníky 

PhDr. Mgr. Nikol Fabíková, MBA – on-line - za pedagogické pracovníky  

Mgr. Dagmar Kovalová – za zákonné zástupce 

Ing. Lenka Svrčinová – za zákonné zástupce 

Mgr. Bc. Renáta Válková, MBA – svolavatelka schůze 

 

Program: 

1.) Představení členů Školské rady po proběhlých volbách a novém jmenování; kontaktní 

údaje; prezenční listina 

2.) Schválení jednacího řádu: Paní Válková představila členům ŠR návrh jednacího řádu. 

Diskuze proběhla k Čl. 6, který se zabývá usnášeníschopností ŠR.  

3.) Hlasování o schválení/neschválení jednacího řádu: 

a. pan Richter – ANO 

b. pan Kocich – ANO 

c. pan Piekarczyk – ANO 

d. paní Fabíková – ANO 

e. paní Svrčinová – ANO 

f. paní Kovalová – ANO 

4.) Jednací řád byl schválen a je přílohou tohoto zápisu. Bude vyvěšen na webových 

stránkách školy v sekci Školská rada – Dokumenty 

5.) Volba předsedy ŠR: Paní Válková navrhla ŠR na pozici předsedy pana Piekarczyka, 

který nominaci přijal. Pan Richter uvedl, že Rada obce Bašky ho pověřila, aby 

nominoval paní Fabíkovou, která však nominaci odmítla.  

6.) Hlasování o schválení/neschválení pana Piekarczyka na pozici předsedy ŠR: 

a. pan Richter – NE 

b. pan Kocich – NE 

c. pan Piekarczyk – ANO 

d. paní Fabíková – ANO 

e. paní Svrčinová – ANO 

f. paní Kovalová – ANO 

7.) Pan Piekarczyk byl zvolen předsedou ŠR od 11.02.2025.  

8.) Volba místopředsedy ŠR: Paní Válková navrhla na pozici místopředsedkyně paní 

Svrčinovou. Paní Svrčinová nominaci přijala.  

9.) Hlasování o schválení/neschválení paní Svrčinové na pozici místopředsedkyně ŠR: 

a. pan Richter – ANO 

b. pan Kocich – ANO 

c. pan Piekarczyk – ANO 

d. paní Fabíková – ANO 

e. paní Svrčinová – ANO 

f. paní Kovalová – ANO 

10.) Paní Svrčinová byla zvolena místopředsedkyní ŠR od 11.02.2025. 

11.) Paní Válková předala vedení schůze předsedovi panu Piekarczykovi.  



12.) Byly ukončeny on-line hovory s paní Fabíkovou a panem Kocichem.  

13.) Pan Piekarczyk se zeptal pana Richtera na otevřený dopis, který rada obce 

adresovala rodičům žáků a dětí ZŠ a MŠ Baška. Proběhla diskuze k obsahu dopisu.  

14.) Paní Válková sdělila, že musí odejít a zápis převzala paní Kovalová.  

15.) Dalším bodem jednání bylo řešení organizace školy v dalších školních rocích. 

Pan Piekarczyk se dotázal na stav plánované rekonstrukce prostor nad COOPem. Pan 

Richter informoval, že projektová dokumentace má platné stavební povolení, čeká se 

na vyhlášení dotačního titulu. bez dotačního titulu bude možné rekonstrukci realizovat, 

ale s větším finančním dopadem do rozpočtu obce. Dále se řešila otázka krizového plánu 

školy v případě, že se nepodaří zajistit finance na rekonstrukci. Téma bude podrobněji 

diskutováno na příští schůzi ŠR (navrhovaný termín 06/2025).  

16.) Na pana místostarostu byl vznesen dotaz týkající se hřiště a budovy hasičárny. 

Pan Richter sdělil, že budova hasičárny zůstává a nebude se bourat. Projekt na hřiště 

vedle školy je připraven a čeká na dotační titul. Pan Richter sdělil, že pokud nebude 

vypsán dotační titul, obec zafinancuje výstavbu hřiště z vlastních zdrojů a v roce 2026 

bude nové hřiště v provozu.   

17.) Pan Piekarczyk se dotázal na řešení pokuty, kterou škola uhradila kvůli 

nevyhovujícímu stavu kotelny, na který opakovaně upozorňovala zřizovatele. Pan 

Richter sdělil, že pokuta bude zohledněna v celkovém vyúčtování VH za rok 2024 a 

škola ji dostane zpět.   

18.) Dále byl diskutován stav a rekonstrukce zatékající střechy.  

19.) Členové ŠR se dohodli, že směrnici č. 2/20245 Zásady řízení příspěvkových 

organizací zřizovaných obcí Baška lze po diskuzi sporných bodů upravit. Tento bod 

bude zařazen na program příštího jednání ŠR.   

20.) Pan Piekarczyk se dotázal na RUD (rozpočtové určení daní) v souvislosti 

s příjmem finančních prostředků, které každá obec dostává na počet žáků a dětí 

docházejících do obcí zřizovaných základních a mateřských škol, a na využití těchto 

finančních prostředků. Pan Richter vysvětlil fungování rozpočtu obce směrem 

k příspěvkovým organizacím. Paní Svrčinová navrhla, že prověří rozpočet školy, aby 

mohla případné dotazy adresovat zřizovateli. Tento bod bude projednán na další schůzi 

ŠR.  

21.) Schůze byla ukončena. 

 

 

 

Zápis provedla: Renáta Válková a Dagmar Kovalová 

V Bašce dne 13.02.2025  


